
Geachte minister, 

Ik maak bezwaar tegen het voorgenomen besluit om de jacht op het haas en konijn in komend 

seizoen niet te openen. Ik heb daar de volgende redenen toe. 

De tellingen welke zijn uitgevoerd zijn niet voor de algemeen veel voorkomende diersoorten, maar 

voor zeldzame diersoorten gehouden. De algemene soorten werden als aanvulling meegeteld. 

Hierdoor is de telling van de algemene soorten niet secuur uitgevoerd wat waarschijnlijk een negatief 

effect heeft op het totaal van het haas en konijn.  

Tevens is er volgens mij niet gebieds-dekkend geteld, waardoor er een vertekend beeld kan ontstaan.  

Van kinds af ben ik actief in het buitengebied, en ken de gebieden in mijn omgeving dan ook als mijn 

broekzak. In vroegere jaren was ik actief visser en weidevogelteller. En op latere leeftijd ben ik ook 

gaan jagen. 

Ik jaag nu 22 jaar en kan wel zeggen dat ik veld-kennis heb om het wild goed te kunnen tellen en te 

observeren. Wij tellen als jager elk jaar meerdere keren in het veld om de populatie te monitoren. 

Hierdoor weten wij dat de populatie van hazen al vele zeer redelijk constant is. Dit wordt elk jaar ook 

weer bevestigd als wij in het jachtseizoen op hazen jagen. Wij schieten dan ook gemiddeld 30% van 

de populatie hazen die wij overdag zien.  

Sinds een aantal jaren gaan wij ook als het donker is met de warmtebeeldcamera het veld in. Wat wij 

sindsdien zien konden wij in het begin gewoon niet geloven. De tellingen van hazen stegen met 200 

tot 300 procent. Nadat we dit meerder keren deden bleek dit steeds weer te kloppen. Hieruit zou je 

bijna kunnen concluderen dat hazen zich overdag meer schuilhouden en ‘s avonds en ‘s nachts gaan 

foerageren. 

Een andere bedenking die ik heb is dat ik in mijn jachtveld maar 1 keer een telling heb meegemaakt 

van de plaatselijke vogelliefhebbersgroep. En deze waren alleen geïnteresseerd in de weidevogels die 

daar aan het broeden waren. Dus de telgegevens die de afgelopen jaren zijn verzameld waarop het 

voorgenomen besluit is genomen lijkt mij zeer twijfelachtig. 

Mijn voorstel zou zijn om meerdere keren per jaar te tellen, zowel in de ochtend alsook in de nacht. 

En de telploeg zou dan uit meerdere personen moeten bestaan. Hierbij denk ik aan iemand van 

vogelbescherming, een natuurorganisatie en een jager/persoon met veel plaatselijke veldkennis van 

het telgebied. Hierdoor zullen de telgegevens breed gedragen worden, en kunnen discussies hierover 

minimaal zijn. 

Het hierboven geschrevenen geldt nagenoeg ook voor het konijn. Alleen zijn er grotere fluctuaties  

bij konijnen, doordat er al een aantal jaren verschillende besmettelijke ziekte zijn. Zoals myxomatose  

en VHS. 

Mijn voorstel is dan ook :  

Stel goede telploegen in die met een vaste regelmaat gaan tellen. En ga na een aantal jaren dan 

conclusies trekken. Hiermee creëer je draagvlak waar ieder achter staat. 

 

P. van der Vorm. 

 

 



 

 


